
Besluitvormende raadsvergadering 7 maart 2022

Rondvraag

Onderwerp: Verkeerssituatie op de Mariastraat

Het is bekend dat de bewoners aan de Mariastraat al jaren overlast ervaren van vrachtauto’s en verkeer dat 
met hoge snelheid door de straat rijd. De extra maatregelen die getroffen zijn om de overlast te beperken 
zijn het plaatsen van bloembakken.

De locatie van de bloembakken zijn al meerdere keren verplaatst De afgelopen maand zijn er naar weten 
van Samen Verder 3 incidenten geweest.

2 keren is er tegen bloembakken aangereden en 1 keer is er een voertuig in de voortuin van bewoners 
gereden.
Na de incidenten zijn er door de gemeente herstelwerkzaamheden aan de bakken uitgevoerd.
Ook zijn de kabels van de metingen/tellingen verwijderd.

Vragen:
- Welke maatregelen neemt het college om dergelijke incidenten te voorkomen?
- Kan de gemeente aansprakelijk gesteld worden voor schade?
- De kabels voor de metingen zijn verwijderd, zijn er l resultaten bekend, wanneer deelt het college die 

met de raad?
- Worden er gesprekken gevoerd met de bewoners , wordt er opgehaald of de bewoners ideeën 

hebben?
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